

TYRchild Kinderrettungsgurt TYRchild Children Rescue Harness



Universeller **Kinderrettungsgurt** für Evakuierung/Rettung von Kindern.

Der neu konzipierte Kinderrettungsgurt ist für **Kinder von 0 bis ca. 6 Jahren** entwickelt worden.

Ein leichtes Abseilen und Retten von Kindern in dieser Alterskategorie war bisher nicht/kaum möglich.

Einfaches Gurt System mit Abseilvorrichtung dient auch gleichzeitig als Tragegurt.

Daher modular für vielfache Einsätze und für Kindergrößen von 0 bis ca. 6 Jahren einsetzbar.

Zertifizierung: EN12277:2015+A1:2018-12 Typ B

Universal **child rescue harness** for evacuation/rescue of children.

The newly designed child rescue harness has been developed for **children from 0 to approximately 6 years** of age.

Easy abseiling and rescue of children in this age category was previously impossible or almost impossible. The simple harness system with abseiling device also serves as a carrying harness.

It is therefore modular for multiple uses and suitable for children from 0 to approximately 6 years of age.

Certification: EN12277:2015+A1:2018-12 Type B

P/N	93760	
Abmessung Dimension	Länge / Length:	700 mm
	Breite / Width:	450 mm
Gewicht Weight	1,6 kg	
Anwendung Application	Als Simple PCDS für die Luftrettung zugelassen. <i>Approved as Simple PCDS for air rescue.</i>	
Zubehör Accessories	Vakuum TYRchild (# 81385)	